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EN 

 

Tourism in New Zealand, 10 Reasons to 
Visit New Zealand : 
Tourism is an important industry in New Zealand and contributed 5.6% 

directly to the GDP of the country in 2016. Moreover, New Zealand, 

which has made great efforts to promote the country abroad, is growing 

steadily in number of tourists coming to the country every year.            

3.7 million foreign tourists arrived in New Zealand in 2017. About 30% of 

these tourists come from Australia. The countries following Australia in 

turn are China, United States of America, United Kingdom, Germany, 

Japan, South Korea and Canada. 

 

1. New Zealand’s Sea : 

 
New Zealand’s most spectacular waterside coastline, with its wild view, 

offers an unforgettable natural beauty. In Curio Bay and Porpoise Bay, 



watching the penguins landing in the evening promises unique 

moments. 

2. Oamaru Town : 

 
It is a very interesting point with the townspeople who live up to their 

culture from the Victorian period clothes. Furthermore, the town 

welcomes many guests throughout the year with antique shops, old 

historic cars, art galleries, and festivals that are always organized. Besides, 

it is priceless to see the young penguins roam around as the night passes 

by in the town. 

 

 

 

 

 



3. Coromandel Forest Park : 

 
Another attraction, the Coromandel Forests, is famous for its naturally 

occurring hiking trails. There are also Coromandel Beaches, famous for its 

breathtaking scenery, except for the mysterious forest roads that also 

contain swimming waterfalls and lakes; sea and sun, water sports, diving 

and surfing. Moreover, while the springs in the Hanmer region in the 

north of the island are preferred for relaxation and relaxation, the whale 

tours in Kaikoura are indispensable for those who love danger and 

adrenaline. 

 

 

 

 

 

 



4. International Antarctic Centre : 

 
The ‘Arctic Center’, a museum in Christchurch, where Americans have 

been conducting summer activities in Antarctica since 1950, is one of the 

places that must be visited. It is very impressive to experience the poles 

of the region where the cold and the wind of Antarctica can be felt. 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Sand Safaris : 

 
The more challenging version of the Jeep-made desert safaris is what 

many adrenaline lovers want to attend. Besides, the restaurant, which is 

built on the top of the mountain with a cable car called Gondola, can not 

be priceless by enjoying the scenery. 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Village of Hobbit : 

 
The Lord of the Rings and Hobbit fans must definitely see the town of 

Matamata, 6,000 in the north of New Zealand. Hobbiton, the plateau, the 

Hobbit houses, the memorable venues in the film, and the visitors have 

unforgettable moments. 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. Caravan Tour : 

 
One of the nicest ways to experience New Zealand is a trip to the 

caravan. It is possible to see the undiscovered spots of New Zealand 

along the scenic road named “Campervan”, where you can rent from all 

over the country, with the caravans that are possible to explore. Lake 

Tekapo and its surrounding glacial lakes, as well as Queenstown and the 

fjord region Milford Sound, are in the middle of the southern islands and 

are worth seeing with its natural beauties, vegetation, mountains, 

turquoise glacial lakes and tranquility. 

 

 

 

 

 

 



8. Extreme Sports : 

 
One of the indispensable spots of adventure-loving tourists, New 

Zealand offers excitement to its enthusiasts with their different extreme 

sports. Also, do not forget to apply to well-equipped tour offices in every 

city. You can get all kinds of information from these offices and easily 

book for sightseeing and extreme sports. Furthermore, extreme sports 

that you can do in New Zealand; Using Jetbot, Rafting, Bungy-jumping, 

Sky Walk, Canyoning, Parapent, Zorbing and Jet Boating and much more. 

 

 

 

 

 

 



9. Fiordland National Park : 

 
The Fiordland National Park, which has survived with the arrival of the 

great glaciers, has a spectacular view of tourists. Located in the southern 

part of the South Island, this park’s most famous fjord is known as 

Milford Sound. It is accessible via The Milford Road. Furthermore, this 

path even has a beauty that must be seen on its own. Doubtful Sound 

fiduci and Dusky Sound fidudu are other fjords that should be seen. 

 

 

 

 

 

 

 



10. Rotorua : 

 
It is famous for its Rotorua, hot springs, mud pools and geysers, which 

are one of the spritual centers for the Maori of New Zealand, formed by 

volcanic activities. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Yeni Zelanda'da Turizm, Yeni Zelanda'yı Ziyaret Etmek İçin 10 
Neden: 

Turizm Yeni Zelanda'da önemli bir sektördür ve 2016 yılında ülke 
GSYİH'sına doğrudan %5,6 katkı sağlamıştır. Ayrıca, ülkeyi yurt dışında 
tanıtmak için büyük çaba sarf eden Yeni Zelanda, her geçen gün ülkeye 
gelen turist sayısında istikrarlı bir şekilde büyümektedir. yıl. 2017 yılında 
Yeni Zelanda'ya 3,7 milyon yabancı turist geldi. Bu turistlerin yaklaşık 
%30'u Avustralya'dan geliyor. Avustralya'yı takip eden ülkeler sırasıyla 
Çin, Amerika Birleşik Devletleri, Birleşik Krallık, Almanya, Japonya, Güney 
Kore ve Kanada'dır. 

1- Yeni Zelanda Denizi : 

Yeni Zelanda'nın en muhteşem sahil şeridi, vahşi manzarasıyla unutulmaz 
bir doğal güzellik sunuyor. Curio Bay ve Porpoise Bay'de akşam iniş 
yapan penguenleri izlemek eşsiz anlar vaat ediyor. 

2- Oamaru Kasabası: 
Viktorya dönemi kıyafetlerinden kültürlerini yaşatan kasaba halkı ile 
oldukça ilginç bir nokta. Ayrıca kasaba, antikacılar, eski tarihi arabalar, 
sanat galerileri ve her zaman düzenlenen festivallerle yıl boyunca çok 
sayıda misafir ağırlıyor. Ayrıca kasabada gece geçtikçe genç penguenlerin 

etrafta dolaştığını görmek paha biçilemez. 
3- Coromandel Orman Parkı : 

Bir başka cazibe merkezi olan Coromandel Ormanları, doğal olarak 
oluşan yürüyüş parkurları ile ünlüdür. İçinde yüzen şelaleler ve göller de 
bulunan gizemli orman yolları dışında nefes kesen manzarasıyla ünlü 
Coromandel Plajları da var; deniz ve güneş, su sporları, dalış ve sörf. 
Ayrıca adanın kuzeyindeki Hanmer bölgesindeki su kaynakları dinlenmek 
ve rahatlamak için tercih edilirken Kaikoura'daki balina turları tehlike ve 

adrenalini sevenlerin vazgeçilmezi. 

 

 



4- Uluslararası Antarktika Merkezi : 
Amerikalıların 1950'den beri Antarktika'da yaz etkinlikleri düzenlediği 
Christchurch'teki bir müze olan 'Arctic Center' mutlaka ziyaret edilmesi 

gereken yerlerden biri. Antarktika'nın soğuğu ve rüzgarının 
hissedilebildiği bölgenin kutuplarını deneyimlemek oldukça etkileyici. 

5- Kum Safarileri: 

Jeep yapımı çöl safarilerinin daha zorlu versiyonu, birçok adrenalin 
severin katılmak istediği şeydir. Ayrıca dağın zirvesine Gondola adı verilen 
teleferik ile kurulmuş olan restoran, manzaranın tadını çıkararak paha 
biçilemez. 

6- Hobbit Köyü : 

Yüzüklerin Efendisi ve Hobbit hayranları, Yeni Zelanda'nın kuzeyinde 
6.000 olan Matamata kasabasını mutlaka görmeli. Hobbiton, yayla, 
Hobbit evleri, filmdeki unutulmaz mekanlar ve ziyaretçilere unutulmaz 

anlar yaşatıyor. 
7- Karavan Turu : 

Yeni Zelanda'yı deneyimlemenin en güzel yollarından biri karavan 
gezisidir. Ülkenin dört bir yanından kiralayabileceğiniz “Campervan” adlı 
manzaralı yol boyunca Yeni Zelanda'nın keşfedilmemiş noktalarını 
gezmek mümkün olan karavanlarla görmek mümkün. Tekapo Gölü ve 

çevresindeki buzul göllerinin yanı sıra Queenstown ve fiyort bölgesi 
Milford Sound, güney adaların ortasında yer alır ve doğal güzellikleri, 
bitki örtüsü, dağları, turkuaz buzul gölleri ve dinginliği ile görülmeye 
değerdir. 

8- Doğa Sporları : 
Macerasever turistlerin vazgeçilmez noktalarından biri olan Yeni Zelanda, 
birbirinden farklı ekstrem sporları ile de meraklılarına heyecan sunuyor. 
Ayrıca her şehirde bulunan iyi donanımlı tur ofislerine başvurmayı da 
unutmayın. Bu ofislerden her türlü bilgiyi alabilir, gezi ve doğa sporları 
için kolayca rezervasyon yaptırabilirsiniz. Ayrıca Yeni Zelanda'da 
yapabileceğiniz ekstrem sporlar; Jetbot, Rafting, Bungy-jumping, Sky 



Walk, Canyoning, Parapent, Zorbing ve Jet Boating ve çok daha fazlasını 
kullanma. 

9- Fiordland Ulusal Parkı : 
Büyük buzulların gelmesiyle ayakta kalan Fiordland Milli Parkı, muhteşem 
bir turist manzarasına sahip. Güney Adası'nın güney kesiminde yer alan 
bu parkın en ünlü fiyortu Milford Sound olarak biliniyor. Milford Yolu 
üzerinden erişilebilir. Üstelik bu yolun bile başlı başına görülmesi gereken 
bir güzelliği var. Doubtful Sound fiduci ve Dusky Sound fidudu da 

görülmesi gereken diğer fiyortlardır. 
10- Rotorua: 

Volkanik faaliyetlerle oluşan Yeni Zelanda Maorilerinin manevi 
merkezlerinden biri olan Rotorua, kaplıcaları, çamur havuzları ve 
gayzerleri ile ünlüdür. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AR 

 أسباب لزيارة نيوزيلندا: 10السياحة في نيوزيلندا ، 

٪ بشكل مباشر في الناتج 5.6السياحة صناعة مهمة في نيوزيلندا وساهمت بنسبة 
. علاوة على ذلك ، فإن نيوزيلندا ، التي بذلت 2016المحلي الإجمالي للبلاد في عام 

جهودًا كبيرة للترويج للبلاد في الخارج ، تنمو بشكل مطرد في عدد السياح القادمين 
. 2017مليون سائح أجنبي إلى نيوزيلندا في عام  3.7البلاد كل عام. وصل إلى 

٪ من هؤلاء السياح يأتون من أستراليا. والدول التالية لأستراليا بدورها هي 30حوالي 
الصين والولايات المتحدة الأمريكية والمملكة المتحدة وألمانيا واليابان وكوريا 

 الجنوبية وكندا.

 بحر نيوزيلندا: -1

فر أروع شواطئ نيوزيلندا المطلة على المياه ، مع مناظره البرية ، جمالاً طبيعياً يو
، تعد مشاهدة طيور البطريق وهي تهبط  Porpoiseوخليج  Curio Bayلا يُنسى. في 

 في المساء بلحظات فريدة.

 مدينة أومارو: -2

تهم من إنها نقطة مثيرة للاهتمام للغاية مع سكان المدينة الذين يلتزمون بثقاف
ملابس الفترة الفيكتورية. علاوة على ذلك ، ترحب المدينة بالعديد من الضيوف 
على مدار العام من خلال متاجر التحف والسيارات التاريخية القديمة والمعارض 
الفنية والمهرجانات التي يتم تنظيمها دائمًا. إلى جانب ذلك ، لا تقدر بثمن رؤية 

 ع مرور الليل في المدينة.طيور البطريق الصغيرة تتجول م

 منتزه كورومانديل فورست: -3

جاذبية أخرى ، غابات كورومانديل ، تشتهر بمسارات المشي لمسافات طويلة التي 
، انديل المشهورة بمناظرها الخلابةتحدث بشكل طبيعي. هناك أيضًا شواطئ كوروم

ت للسباحة ؛ باستثناء طرق الغابات الغامضة التي تحتوي أيضًا على شلالات وبحيرا
البحر والشمس والرياضات المائية والغوص وركوب الأمواج. علاوة على ذلك ، في 

، زيرة مفضلة للاسترخاء والاسترخاءحين أن الينابيع في منطقة هانمر في شمال الج
 فإن جولات الحيتان في كايكورا لا غنى عنها لأولئك الذين يحبون الخطر والأدرينالين.

 طب الجنوبي:المركز الدولي للق -4

يعد "مركز القطب الشمالي" ، وهو متحف في كرايستشيرش ، حيث ينفذ 
، أحد الأماكن  1950الأمريكيون أنشطة صيفية في القارة القطبية الجنوبية منذ عام 

التي يجب زيارتها. إنه لأمر مؤثر للغاية تجربة أقطاب المنطقة حيث يمكن الشعور 
 بالبرد والرياح في أنتاركتيكا.



 حلات السفاري على الرمال:ر -5

النسخة الأكثر تحدياً من رحلات السفاري الصحراوية من صنع جيب هو ما يرغب 
العديد من عشاق الأدرينالين في حضوره. إلى جانب ذلك ، لا يمكن أن يكون 

المطعم ، الذي تم بناؤه على قمة الجبل مع تلفريك يسمى الجندول ، لا يقدر بثمن 
 بالمناظر الطبيعية.من خلال الاستمتاع 

 قرية الهوبيت: -6

في شمال  6000يجب أن يرى عشاق سيد الخواتم والهوبيت بالتأكيد مدينة ماتاماتا ، 
، الأماكن التي لا تنسى في الفيلم ،  Hobbit، الهضبة ، منازل  Hobbitonنيوزيلندا. 

 والزائرون لديهم لحظات لا تُنسى.

 جولة القافلة: -7

لتجربة نيوزيلندا هي رحلة إلى القافلة. من الممكن رؤية واحدة من أجمل الطرق 
المواقع غير المكتشفة في نيوزيلندا على طول الطريق الخلاب المسمى 

"Campervan حيث يمكنك الاستئجار من جميع أنحاء البلاد ، مع الكرفانات التي ، "
وكذلك  يمكن استكشافها. تقع بحيرة تيكابو والبحيرات الجليدية المحيطة بها ،

كوينزتاون ومنطقة المضيق البحري ميلفورد ساوند ، في وسط الجزر الجنوبية 
وتستحق المشاهدة بجمالها الطبيعي ونباتاتها وجبالها وبحيراتها الجليدية الفيروزية 

 والهدوء.

 الرياضات الخطرة: -8

تعد نيوزيلندا واحدة من المواقع التي لا غنى عنها للسياح المحبين للمغامرة ، حيث 
تقدم الإثارة لعشاقها من خلال رياضاتهم الرياضية المختلفة. أيضًا ، لا تنسَ التقدم 
إلى مكاتب الرحلات المجهزة جيدًا في كل مدينة. يمكنك الحصول على جميع أنواع 

والحجز بسهولة لمشاهدة معالم المدينة والرياضات المعلومات من هذه المكاتب 
الخطرة. علاوة على ذلك ، يمكنك ممارسة الرياضات الخطرة في نيوزيلندا ؛ 

و  Canyoningو  Sky Walkو  Bungy-jumpingو  Raftingو  Jetbotاستخدام 
Parapent  وZorbing  وJet Boating .وغير ذلك الكثير 

 منتزه فيوردلاند الوطني: -9

متع حديقة فيوردلاند الوطنية ، التي نجت مع وصول الأنهار الجليدية العظيمة ، تت
بإطلالة رائعة على السياح. يقع في الجزء الجنوبي من الجزيرة الجنوبية ، أشهر 

مضيق لهذه الحديقة يُعرف باسم ميلفورد ساوند. يمكن الوصول إليه عبر طريق 
ر له جمال يجب رؤيته من تلقاء نفسه. ميلفورد. علاوة على ذلك ، فإن هذا المسا



هي مضايق  Dusky Sound fiduduو  fiduciالمضايق المشكوك فيها الصوت 
 أخرى يجب رؤيتها.

 روتوروا: -10

تشتهر روتوروا والينابيع الساخنة وبرك الطين والسخانات ، والتي تعد واحدة من 
 الأنشطة البركانية. المراكز الروحية لشعب الماوري النيوزيلندي ، والتي تكونت من
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